
Höstmöte Torshälla segelsällskap  2024-09-12 

 
 
Plats Mälbybasen  
 
1.Mötets öppnas 
   Ordförande Lotta Maxe förklarar mötet öppnat. 
 
2.Dagordningen godkänns. 
   Dagordningen godkändes. 
  
3.Val av 2 justeringsmän tillika rösträknare 
    Mats Eriksson och Johan Thureson valdes till justeringsmän och  
   tillika rösträknare. 
 
4.Föregående mötesprotokoll  
   Föregående mötesprotokoll har lagts ut på TSS hemsida och facebook. 
   Protokollet godkändes och kan läggas till handlingarna. 
 
5.Rapporter 
 
   ¤  Ungdom (Niclas Bjällhage):   
     - Vuxenseglarskolan i Mälby har genererat att 2 deltagare har köpt   
      segelbåt .    
    - Under olympiadagarna i Eskilstuna deltog TSS med optimist och C55. 
      Provapåseglingen var mycket populär. Av de väldigt många  
      intresserade så nappade några få och anmälde sig till vår seglarskola. 
    - Seglarskolan var en succé. I år körde vi uppdelat fm (yngre barn) och 
      em  (äldre barn) . Två seglarskoleveckor har genomförts, v.24 och   
      v. 32.Vi hade totalt 53 på dessa (varav 35-40 unika barn, några var med 
      båda veckorna). 
    - På våra måndagsseglingar nu i höst har 20 barn från seglarskolan  
      fortsatt att segla. 
    - 14-15 september arrangeras ILCA GP4 vid Mälbybasen. Funktionärer  
      behövs på  land och till sjöss. 

 
   ¤  Segling(Thord Nogerius ej närvarande, Lotta Maxe informerar): 
 
   - Hennings minne vanns av Jan Fogelberg ,Gretas pokal av Lotta Maxe. 
   - Kräftracet vanns av Linnea Andersson. 
   - Onsdagsseglingarna. 6 var planerade 3 genomfördes pga dålig vind. 
     Det har varit färre deltagare än tidigare. Bättring till nästa år. 

 
        



  ¤  Lövskär (Mats Eriksson): 
    
   - Lövskärskommittén har haft möte för genomgång av kommande  
     aktiviteter på städdagen den 21 september. 
     Aktiviteterna är underhåll och reparation. 
     Deltagarna får enklare förtäring, dryck och fika. 
   -Y-bommarna levererade till Lövskär. Planerar lämplig konstruktion  
     under bryggan för att den ska hålla . Bommarna monteras nästa år. 

 
   
 ¤  Slipen (Inge Bärg ej närvarande Lotta Maxe info): 
    - 2 städkvällar har hunnits med under hösten. 
   
 
 
¤  Nöje ( Fredrik ej närvarande Jenny Ahlström info) 
    - David Yel bjuder på fika. 
    - Info att på midsommar var det 65 personer och på  
      kräftskivan 56 personer. 
    - Högtalare är inköpta. 
      
    
¤  Sublift (Johan Thureson) 
    - Sjösättning under sommaren för de som önskat (efter sanering). 
    - Bottentvätt utfördes inför SRS tävling av icke medlemmar. 
    - Sjösättning och upptagning av tävlingsbåtar på trailer likaså. 
    
 
¤  Miljö ( Ann-Christine Abrahamsson) 
     - Anki har satt upp listor med plats och medlemsnummer på 
       väggen så att medlemmarna kan se vad som saknas på respektive 
       bottensanering. 
     - Ring eller mejla Anki om du har funderingar kring din båt. Miljökontoret 
       måste få in uppgifter. 
     -Finns ett antal ej mätta båtar. En mätdag kommer att ordnas för alla 
      båtsällskap i Torshälla när  alla båtar är upptagna . Anki informerar när. 
      Vid osäkerhet om båten är mätt hoppa på nästa mättillfälle!  
     - Magnus Anderssons jobb är att godkänna marktäckning och att det 
       är tätt runt båten samt ge nyckel förutlåning av maskiner. 
     - Alla mätprotokoll från och med 2018 finns i SBU BAS. 
     - Ett 15-tal medlemmar har sanerat (8 är klara) men alla protokoll är  
       inte inskickade. 
    - Magnus anser det skulle vara lättare för medlemmar som bara har 



      täckning normalt på båten att få stå i båthallen eller i ett tält som  
     klubben ställer upp med. Extremt jobbigt att få det tätt .Blåsten 
     ställer till problem. Styrelsen ser över detta.  
   - Subliftgruppen får en lista på vilka båtar som inte får sjösättas 2025  
     pga att de inte är sanerade. Båtar som ska lämna klubben och aldrig 
     komma tillbaka och inte är sanerade kan sjösättas. 
 
 
 
¤  Ombyggnad Lövskär( AndersLindberg ej närvarande , 
                                         Stefan Maxe info)  
   - Projektgruppen har haft ett antal möten. Man kom fram till att inte börja 
     före midsommar och även få möjlighet till semester. Byggstart förlades 
     till efter Kräftskivan. Väggar har rivits, delvis nytt golv, ny vägg med  
     glaspartier på plats och nya dörrar på norrgaveln. Går att stänga och 
     låsa. 4-6 stycken har gjort ett bra jobb under ett par helger. Gruppen 
     räknar med att en dag till så är denna etapp klar. Nästa sommar är det 
     dags för altanen. 
    -Att forsla bort rivningsvirke till fastlandet tänkte gruppen kan gälla som 
     arbetsplikt .Kan utföras i samband med städhelgen för de som är ute  
     med egen båt. 
   - Håller budget ,tid och tempo! 
 
      
¤ Övriga rapporter 
  
  -Sjögull 
 
   Gunilla informerar om sjögullsbekämpningen som är de presseningar  
   som ligger öster om bryggan mot Ormskär. De ska ligga i 2 år för att 
   växten ska dö ut. Hoppas kunna avlägsna pressarna innan 
   100 årsjubileet.  
 
   - Projektet Dragon Force 65 för 65+. Vi har sökt och fått aktivitetsbidrag  
    för 65+ maxbelopp 15.000:- från seglarförbundet för 4 radiostyrda  
    segelbåtar som är inköpta. Gunilla  visar en båt som har  riggats.(Tar  
    ca  6 timmar / båt och 6-8 medlemmar deltar). 
    Under hösten jobbar instruktörerna ihop sig  och vi räknar med att starta 
    upp seglingen för 65+ när det är isfritt under tidig vår vid Mälby. 
    Fick frågan om man får ett Certifikat efter avslutad kurs vid  
    Mälbybasen. Detta var ett bra förslag som vi jobbar vidare med. 
    Under sommaren finns båtarna på Lövskär där är vi kommer att lägga  
    ut banor för träning , kappsegling och prova påsegling för fler 65+.  



 
 
 6. Propositioner och motioner 
 
    Propositioner: Inga inkommande 
    Motioner: Inga inkomna  
 
 7. Ekonomi 
 
   Kassören Leif Karlsson redogjorde för budgeten. Ekonomin är god och  
   i balans. Leif delade ut en sammanfattning på konton under årets 
   månader tom aug. Ekonomirapporten blev därmed mer intressant att  
   läsa. 
 
 
  
8. Nya och utträdande medlemmar sedan vårmötet 
 
 Nya medlemmar:  Fredrik Röjas                     senior 
                              Thomas Sjöberg                 senior   
                              Fanny Dahl                         senior 
                              Martin Fehne                      senior                                                                                                          
  
 
 

 
 

 
  
  
 
Utträdande medlemmar: 
                            Magdalena Madison           senior 
                            Niclas Blixt Madison           familj Magdalena Madison 
                            Sebastian Ysing                   senior 
                            Kim Fredriksson                   senior 
                            Stefan Nilsson                      senior 
                            Lena Nilsson                        familj Stefan Nilsson 
                            Iris Brunkert                         junior 
                            Maria Stendahl                    senior 
                            Tara Khedri                          senior 
 
 
 
 



10.Övriga frågor 
 
    - Magnus Andersson hade önskemål om familjeeskader med barn. 
    - Hans Dahlberg undrade varför toan på slipen är låst. Beror på att  
      utomstående nyttjar toan för andra ändamål. Koden står i ett mejl  
      i samband med avgifter. Mötet kom fram till att koden ska finnas på 
      dörrens insida i vita boden dit medlemmar har nyckel. 
     -Sture Sundkvist undrade varför inbjudan till tex kräftskivan kom så 
      sent på hemsidan. Alla har inte facebook. Diskussion kring detta.  
      Samtidigt som inbjudan läggs ut på facebook lägger sektionsansvarig  
      ut det på hemsidan i god tid. Då festerna är återkommande varje år  
      kan de stå med plats och tid i årsprogrammet precis som andra 
      aktiviteter. 
    - Svårt att få tag i en vimpel tyckte en medlem. Kunde inte vimplar 
      finnas i Vita boden och betala med swisch när det behövs. Bra idé. 
    - Frågan om hetvattentvätt på botten i samband med upptagning kom  
      upp. Denna fråga tas vidare till styrelsen. 
    - Fungerar fortfarande lådan i vita boden för att lämna tex arbetsplikt?  
      Svar ja. 
       

       
 
 
  11.Mötet avslutas.   
    Ordförande avslutade mötet. 
  
 
 
 
       Gunilla Lenander                                Lotta Maxe 
       Sekreterare                                         Ordförande 
 
 
       Justeras av Mats Eriksson och Johan Thureson 
 
 
E-signering  se bilaga. 
 
 
 
 
 
 

Lotta Maxe
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